
 

 

 

 

 

 

 

 

AGENDA 

29 maart Paasviering 

2 april Tweede paasdag, vrije dag 

3 april Studiedag (alle kinderen vrije dag) 

 

 

Samenstelling team komend schooljaar 

Tijdens de laatste ouderavond gaven veel ouders aan het belangrijk te vinden om op korte termijn 

geïnformeerd te worden over de groepsbezetting komend schooljaar. We willen zo goed mogelijk 

tegemoet komen aan dit verzoek.  

We hebben nog 4 maanden te gaan tot einde schooljaar dus nog niets is in beton gegoten, maar dit is 

wat we op dit moment weten: William, Wilma Berndsen, Janneke, Ilse, Harriët en Anne werken 

volgend schooljaar op de Binnenstad. Janna heeft nu nog een contract tot einde schooljaar. We zijn 

in gesprek over volgend schooljaar. Brigitte, Carmen, Lieselot en Vincent hebben andere plannen en 

nemen aan het einde van dit schooljaar afscheid. 

Op dit moment zijn er acht groepen. Gezien het leerlingenaantal zal de school in ieder geval terug 

gaan naar zeven groepen. Het is nu nog te vroeg om te bepalen hoe die groepen eruit komen te zien. 

Hierover informeren we u later dit schooljaar. 

 

Pasen 

Vrijdagochtend 23 maart vanaf 8.45 willen we de school in lentesfeer brengen. Helpt u mee? U kunt 

zich opgeven bij Floor Sluiter: 0618061325.Het zou fijn zijn als u voorjaars takken mee kunt nemen 

om te versieren.  

Donderdag 29 maart vieren we Pasen. We beginnen in alle groepen om 8.45 met een paasontbijt. 

Voor dit paasontbijt vragen we ouders en kinderen iets te maken. U kunt dit opgeven op de lijsten bij 

de deur van het lokaal. Wilt u rekening houden met de kinderen die allergieën hebben: de leerkracht 

kan u hierover informeren. Wanneer leerkrachten hulp nodig hebben bij het paasontbijt zullen zij u 

hierover berichten. Na het paasontbijt is er een paasviering voor kinderen en leerkrachten. ’s 

Middags worden er paaseieren verstopt en gezocht. 

 

Voortgangsgesprek met de inspectie 

Afgelopen vrijdag hadden Barbara en Manon Ketz (bestuurder DeBasisFluvius) een gesprek met de 

inspectie. De inspectie voert dit jaar een aantal van dit soort gesprekken met bestuur en directeur 

om de voortgang van de kwaliteitsverbetering op de Binnenstad te bewaken. De inspecteurs geven in 

zo’n gesprek geen oordeel over de kwaliteit maar willen horen wat er precies gebeurt op school en 

hoe het bestuur is betrokken. Deze keer wilden ze graag horen hoe het verbeterplan eruit ziet, wat er 



al is gebeurd, en wat er nog gaat gebeuren, hoe we omgaan met de media aandacht en hoe het gaat 

met het team (bezetting, ziekteverzuim).  

Het volgende gesprek is in juni. De inspectie wil dan kijken naar analyses van toetsen, met name de 

eindtoets, en ook plannen zien per groep voor komend schooljaar.  


